
Vraag van raadslid Oelen (VVD) voor het vragenuur

Naar aanleiding van RA 19 067 wil de VVD Rijswijk van het College weten of  het College 
voorbereidingen treft voor het invoeren van een ja ja sticker? 

En als dit het geval is, neemt het College daarin mee de belangen van (lokale) ondernemers die voor 
hun marketing afhankelijk zijn van dit kanaal en eveneens het gegeven dat er reeds goed 
functionerende opt out mogelijkheden zijn voor burgers die geen reclame willen?


